

Sted: Klubhuset

Kl 19:00

Deltagere:

Børge List, deltager under punkt. 2

Lars Blach, deltager under punkt. 2

Lars Borreskov, deltager under punkt. 2

Peter Blach

Per Vig

Jørgen Kærsgaard

Ole Moeslund

Jesper Bak (ref.)

Fraværende:

Leif Vang

Punkter til dagsorden.

1. Referat fra sidste møde.
2. Møde med havnepladsudvalg.
3. Større pladser i havnen.
4. Afklaring detaljer omkring "gule ærter"
5. Status udskiftning rødvinbro.
6. Leje af klubhus.
7. Beskæring af træer ved Kongsgaarden.
8. Evt.
9. Næste møde.

1. Referat godkendt.
2. Møde med havnepladsudvalg.
  - a. Havnepladsudvalget og bestyrelsen er enige om, at foreslå generalforsamlingen, at bestyrelsens repræsentant i havnepladsudvalget indgår i det daglige arbejde, på lige fod med de øvrige medlemmer i udvalget.
  - b. Havnepladsudvalget og bestyrelsen er enige om, at det skal fremgå af klubbens prisblad, hvad det koster for et medlem af klubben, som ikke har en fast plads tildelt, at ligge i havnen pr. døgn.(udover de dage som er gratis for medlemmer)
3. Efter mødet med havnepladsudvalget, har bestyrelsen vedtaget at ændre fire pladser til tre. Havnepladsudvalget bedes igangsætte dette, og indarbejde det i havneplanen for 2019
4. Spisning fra 18:30 til 19:30, derefter fortæller Peter, Allan og Louise om sommertogt gennem Götakanalen.

5. Kaare er ved at udarbejde tidsplan for færdiggørelsen af rødvinbroen. Per er bestyrelsens kontaktperson på opgaven.
6. Udlejning af klubhuset sker efter klare retningslinjer. Hvis der laves særaftaler sker det kun hvor det tjener sejlklubbens interesser. Bestyrelsen finder derfor ikke anledning til at ændre på denne praksis.
7. For at imødegå flere skader forårsaget af nedfaldne grene, har Jesper aftalt med Dorith på Kongsgården, hvordan beskæring skal foregå. Det udføres når bådene er kommet i vandet. Dorith skal adviseres en uge før.
8. Ingen punkter.
9. Aftales i løbet af den næste uge.